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Krogi eksopolitike in ufologije ter CIA - infiltracije - Yazhi in Athena Swaruu 
 
Izvirnik v španščini - 2021 (točen datum ni znan) 
 
Robert: Kakšno bi bilo razmerje med Svetom Andromede in Združeno Federacijo Planetov? Enak 
odnos kot Svet Alcyone z Združeno Federacijo Planetov? 
 
Yazhi: Enak, da. To so manjši sveti, starejši ali ne, ki združujejo prijateljske rase v sodelovanju. Te 
skupine imajo svoje "visoke svete", ki imajo po drugi strani glas v vsakem Svetu Federacije, če je 
ta v njihovi pristojnosti ali kompetenci. Svet Alcyone je za M-45 (ozvezdje op.p.), kar je zaradi 
grozda zvezd fizično dobro vidno. 
 
Svet Andromede poleg različnih andromedanskih frakcij v svoje tri režime vključuje tudi rase, kot 
sta sirijska ali arcturska. Te bodo prav tako imele svoje Svete. 
 
Robert: Hvala. Glede na vse, kar vemo o človeških tvorbah, kot so tulpi, in različnih ravneh igre, 
bi bile "Drakonsko cesarstvo, Orionska zveza itd." še ena raven igre? Zanima me, ali res obstajajo 
za Združeno Federacijo Planetov, ali pa so strahovi "nižjih slojev Federacije, ki so prešli na Zemljo" 
in nato na Zemlji izkrivljeni s strani ljudi? 
 
Yazhi: Da, obstajajo zunaj. Težava je v tem, da je koncept ali predstava o tem, kakšni so, značilna 
za Zemljo in ne odraža zunanje resničnosti. Ker je Zemlja sama (kot človeška Kolektivna 
Nezavednost), te koncepte negativnih zavezništev, pomen zla, ter način njihovega delovanja, 
odražala in razlagala le z objektivom razumevanja človeškega kolektiva. 
 
Tako je ta ideja popolnoma popačena in počlovečena ter ne ustreza temu, kar se v resnici dogaja. 
Prav tu bo človeško Kolektivno Nezavedanje v konceptih regresivnih nezemeljskih ras odražalo 
ali utelešalo svoje lastne strahove. In ker je človeška rasa kot kolektiv popolnoma ločena od 
zunajzemeljskega kolektiva, bo ustvarila egregorje, značilne za človeško raso. (Razen nezavedne 
infiltracije s strani zvezdnih semen in podobnih). 
 
Koncept egregorja ali tulpe še ne pomeni, da gre za fantazijo. Je del celotnega mehanizma 
manifestacije in oblikovanja kolektivne resničnosti (in tudi individualne, vendar tu govorim o 
kolektivni). 
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Tako bodo nešteti New Age ufologi, tisti, ki mislijo, da vedo o Federacijah in Eksopolitiki, odražali 
le tisto, kar so med seboj sprejeli kot skupnost. Zato so njihove Galaktične Federacije Luči tako 
dualistične, dobre in slabe, temna in svetla flota. 
 
Ne morejo videti, da so takšni dvojni koncepti, vse črno in vse belo, le odsev njihove lastne 
možganske strukture, razdeljene na dve hemisferi. Druge izven-zemeljske rase pa tega ne morejo 
videti na tak način, saj nimajo razdeljenih možganov. 
 
Na tem mestu velja pojasniti, da tako imenovani enotni nečloveški možgani, možgani številnih 
nečloveških ras, ki temeljijo na Lyri, vsebujejo lateralnost v strukturi, saj ohranjajo delujoče 
sisteme v telesu. Vendar pa kortikalni del, imenovan tudi siva snov, ni razdeljen s fizičnim jarkom 
kot pri človeških možganih. Nasprotno, med obema hemisferama poteka popolnoma učinkovita 
komunikacija, saj ta "misleči" del možganov ni razdeljen. 
 
To presega preprosto učinkovitost "procesorja", temveč odraža drugačno razumevanje 
resničnosti. Tistemu, ki ima izkušnjo v tako opremljenem telesu, daje nekaj povsem drugačnega 
od človeške izkušnje. Stvari so jasnejše, brez tolikšne potrebe po nenehnem primerjanju. To 
potem ustvarja drugo eksistencialno resničnost z drugačnim razumevanjem, ki je v nasprotju s 
človeškim. 
 
Da ne omenjamo načrtov Kabale za nadzor nad informacijami prek njenih agencij s tremi črkami, 
ki z informacijami vsiljujejo trende, ki jim nato sledijo "raziskovalci" NLP. 
 
Na podlagi vsega navedenega lahko razumemo, zakaj se to, kar določeni ljudje razlagajo s svojo 
Eksopolitiko, tako zelo razlikuje od tega, kar pravimo mi. Realnosti se ne ujemajo. 
 
-------- 
 
Prvotno v španščini - april 4 2022 
 
Swaruu X (Atena): V videoposnetku, ki sem vam ga pokazala, pravijo, da je CIA ustvarila raso 
UMMO. V tem drugem videoposnetku razlagajo, kako CIA nadzoruje Hollywood. 
 
Moja poanta je, da se CIA pri tem ne ustavi in da je iluzorno in celo naivno verjeti, da se pri tem 
ustavi. Nadzorujejo vse, kar množično prihaja v javnost, vse družbene, duhovne, politične, verske, 
gospodarske trende in gibanja. Vsaka tri črkovna obveščevalna agencija tako ali drugače služi 
jezuitom, ki niso nihče drug kot iluminati. Konkretno CIA je v službi korporacij in njihovih 
interesov, ne pa države, ki ji pripada. 
 
Čeprav se lahko vsako gibanje začne pristno in spontano, se vanj hitro infiltrirajo agenti, ki naravo 
gibanja spremenijo v smer, ki ustreza njim in Kabali. 
 
 



To lahko s prostim očesom vidimo na uličnih protestih, kjer se bodo infiltrirali, da bi miren protest 
spremenili v nasilnega ali da bi sprožili stvari ali dogodke znotraj protesta, ki bi zaznavanje širše 
javnosti usmerili v želeno smer. Z drugimi besedami, lahko se začne kot nekaj pristnega, nato pa 
se spremeni v nadzorovano agendo. 
 
Glede Ummo, glede na to, kar vemo tukaj, Ummo obstaja in je vedno obstajal <--- In znani so po 
tem, da uporabljajo nekaj, kar se imenuje "protokol Ummo", ki je samo-diskreditacija, da bi sledili 
drugi agendi ali da bi izbrisali svoje lastne napake. Torej, kar vam lahko povem konkretno o tem 
videoposnetku, je, da se je stik Ummo začel kot pristen, v katerega so se nato infiltrirale tri-
črkovne agencije, ki so stik kontaminirale in ga usmerile v drugo smer, kamor jim je ustrezal ali 
ustreza. 
 
Videti je, da se je ta proces začel tudi pri sedanjem stiku s Taygeto, s prisotnostjo ljudi "na 
prizorišču", ki so stoodstotno agenti CIE, vrženih tja posebej zato, da bi preusmerili pozornost od 
TEGA stika. Njihova narava, to, kar govorijo, je točno to, kar je potrebno za preprečevanje naših 
informacij. To je prilagojeno in to ne more biti naključje. 
 
Opaziti je treba tudi, da uporabljajo psihologe, ki so specialisti za usmerjanje množične miselnosti. 
Zato so informacije teh ljudi, poleg vseh drugih newagerjev, za ljudi tako privlačne. Ker jih 
odvračajo od resnice, saj jim dajejo tisto, kar nezavedno potrebujejo, to je tolažbo, upanje in 
ničesar ne storijo sami. 
 
Ljudem dajejo še več tistega, kar so jim vedno dajali: upanje, da jim bodo na pomoč priskočili 
odrešitelji, ki so močnejši od njih samih. Molitve ljubezni in miru, ki zvenijo zelo napredno za šibke 
ume z malo duševnimi viri. Vse z namenom, da bi nadzorovali zaznavanje uma in človeškega 
kolektiva. 
 
Videoposnetek, ki sem vam ga pokazala, zelo dobro prikazuje, kako CIA manipulira s tem, kar 
doseže javno zaznavanje, pri čemer lahko vidite, da nič, kar se pojavi v osrednjih medijih, ni le 
prazna zabava, ampak je vse programiranje človeškega uma. 
 
To se neposredno razteza tudi na druge trende, ki so zanimivi za človeško populacijo, kot so vsi 
tisti kanali o misterijih in New Age, "Alanisos", "Ashtar" in še bi lahko naštevali. Vse to je CIA. 
Seveda je celoten "skrivnostni" svet nadzorovan, saj se iz njega lahko pojavijo stvari, ki lahko 
spremenijo dojemanje ljudi v nasprotju z interesi nadzornikov. Še posebej, ko gre za sklicevanje 
na nezemljane. 
 
Na koncu si pozorno oglejte, kaj to pomeni: ogromno potrebo po porabi vseh vrst sredstev in z 
ogromnim naporom, da bi nadzorovali človeško zaznavanje, individualno in kolektivno. To 
nakazuje, da so tisti, ki imajo dejanski nadzor nad resničnostjo, ljudje in ne Kabala. To kaže tudi 
na obup in strah Kabale same, da mora na tak način nadzorovati prebivalstvo. To potrjuje naše 
trditve, da vse izvira iz človeškega uma. 
 



Ljudje verjamejo, da če CIA nekomu posreduje informacije, je ta vir zanesljiv, "ker prihaja od CIA, 
z uradnega mesta" - vendar ni tako, da CIA ali katera koli druga organizacija s tremi črkami 
posreduje informacije ljudem. Posredujejo jim informacije, za katere želijo, da bi jih ljudje imeli 
<--- 
 
In to vedno zato, da bi jih nadzorovali. Z vsem se manipulira, ne le z "nekaterimi filmi", kot trdijo 
nekateri skrivnostneži na YouTubu. Pri množičnih medijih je manipulirano VSE. In velja tudi 
obratno, bolj ko je oseba, vir ali organizacija uradna in sprejeta, bolj bo nadzorovana. Zato vse 
opozarjam, da je svet nadzorovan, in bolj ko je uraden, bolj bo poln agend. 
 
Če se vrnemo k ljudem, ki prevladujejo v eksopolitičnih krogih, je vse infiltrirano in ni pomembno, 
ali je bilo na začetku pristno. Vsa ta pripoved o skrinjah v Ukrajini in drugih napravah je bolj delo 
Cie, ki izkorišča vojne razmere v Ukrajini, da bi vsilila še več new age pripovedi, še bolj nadzorovala 
vsa gibanja in vse, kar je povezano z Ufo ali nezemeljsko tematiko. Z drugimi besedami, to je laž. 
 
Uporabljamo detektorje energije, senzorje vseh vrst, ki zaznavajo celo ultra-subtilno sevanje, 
magnetne premike v podzemlju, kopičenje mase in gravitacije, pa še bi lahko naštevali, a ne 
najdemo nobenih dokazov, ki bi kazali na to, kar trdijo nekateri ljudje v eksopolitiki. 
 
Kar zadeva nas, nimamo možnosti, da bi ljudem dokazali, kaj smo in da nismo CIA ali katera koli 
druga agencija, preprosto zato, ker nam sistem, ki so ga uvedli, to možnost odreka. Toda splošna 
analiza trendov v našem gradivu bi kazala v drugo smer. Analiza, ki je glede na to, kar trdijo 
nekateri ljudje, ki so proti nam, niso opravili, ne temeljito. Dokazi so v našem primeru šibki in 
kumulativni. 
 
Povem vam, kako delujejo in kako manipulirajo, mi smo edina skupina nezemljanov, ki nasprotuje 
glavni pripovedi. Kljub temu vam ne govorimo, da ne smete poslušati drugih, počnite, kar hočete! 
Smo pa edini, ki kričimo, da je vse pod nadzorom ter zakaj in kako. Smo edini, ki vas neposredno 
in glasno opozarjamo na ta problem. 
 
In če pravijo, da smo preveč človeški... Imam za njih novico. Vedno govorijo o človeškem 
kolektivnem nezavednem kot izgovor, da bi pojasnili, zakaj po vsem svetu ustvarjajo umetnine, 
piramide in grafike z istimi motivi. 
 
Kot je tole: (pokaže video na YouTubu). Kot pravi ta gospod in dobro pravi, uporabljajo človeško 
kolektivno nezavedno kot izgovor za normalizacijo nečesa, kar bi sicer kazalo na druge, bolj 
logične razlage, ki pa hkrati niso družbeno sprejete. 
 
No, moj odgovor je, da obstaja kolektivno nezavedno in da to kolektivno nezavedno presega 
Zemljo, ker je zunaj več človeštva, zato bi se v očeh mnogih zdeli preveč človeški. Ker gre za isto 
vrsto in smo zadaj vsi povezani, z ravni "Vira", iz nezavedne mase, ki nas oblikuje kot ljudi z 
dušami. Ker smo večinoma enaki. 
 
-------- 



Prvotno v španščini - 15. april 2022 
 
Yazhi: Razloži mi nekaj. Ampak resno. Zakaj pravijo, da delamo veliko škode ufologiji in vsemu 
ostalemu? Zanima me, zakaj. 
 
Gosia: Ne sprašuj mene, ker ne vem, kaj v resnici pravijo tam zunaj. 
 
Robert: Ker smo v nasprotju z vsem, kar je uradno sprejeto. 
 
Yazhi: Torej nasprotujemo temu, kar je sprejeto. In kdo določa, ali je nekaj sprejeto ali ne? 
 
Robert: To določi avtoriteta. 
 
Yazhi: Torej nekomu, za katerega so ljudje odločili, da je avtoriteta, sledijo tisti, ki menijo, da 
nimajo avtoritete, da bi vedeli kaj boljšega. In nimajo avtoritete, ker po njihovem mnenju nimajo 
podatkov in nimajo družbenega priznanja. Želijo, da se to, kar rečemo, ujema s tem, kar pravijo 
drugi z "avtoriteto". To pomeni, da želijo, da sledimo družbeno sprejeti avtoriteti na tem 
področju. Z drugimi besedami, želijo nas normalizirati, da ostanemo znotraj norm, ki jih je sprejela 
"avtoriteta". V tem je težava. Nikoli nisem imela namena slediti avtoritetam. Zato naše 
informacije niso pod nadzorom. 
 
S celotnim svetom paranormalnih pojavov, ufologije in kontaktov manipulira CIA. To je dejstvo, 
tudi, če vas to boli. In želijo, da vse pade v zanje obvladljivo normo. 
 
To, da novinar ali kdorkoli drug prejme informacije od Cie, še ne pomeni, da so pravilne, temveč 
le, da so to informacije, za katere želijo, da jih imate. Ljudje to razumejo kot "WOW od Cie. 
Končno bom slišal o skrivnostih!!! Kako super!" Ni tako, to so informacije, za katere želijo, da jih 
imate, in vedno s ciljem manipulirati z vašim dojemanjem. 
 
Ljudje se ujamejo v past manipulacije CIE in to zaradi svoje nezmožnosti kritičnega razmišljanja, 
ker sledijo tistim z avtoriteto, ne da bi vse skupaj povezali sami. Informacije so samo informacije, 
oni jih morajo povezati. Ljudje z "avtoriteto" imajo razloge, da govorijo, karkoli rečejo. In ti razlogi 
niso dobri. 
 
Toda pri tem je pomembno, da agencije s tremi črkami, ki gredo skupaj s CIA, nadzorujejo vse, 
kar ljudje vedo, kar spreminja in usmerja njihovo dojemanje. To je opozorilo. 
 
In razumem, da lahko to obrnejo proti meni. Toda ker so stvari takšne, kot so, kdo bi vam vse to 
povedal, če ne jaz? Kaj? Če ufologija in skrivnostne teme vplivajo na interese uveljavljenih religij, 
bodo tam seveda imele svoje agente. CIA dela za interese korporacij, ki so po drugi strani od 
jezuitov, prav vsi. 
 
Zakaj smo mi drugačni? Ker smo edini, ki vas opozarjamo na dejstvo, da agencije nadzorujejo vse, 
kar je sprejeto v okviru ufologije in duhovnosti. To ni teorija, to je dejstvo, ki ga morate razumeti. 



Tudi zato, ker so teme, ki jih podajamo, v nasprotju s temi uveljavljenimi normami. In razložimo, 
po najboljših močeh, zakaj teme, v detajle. Nekaj, česar drugi ne razložijo. Ne rečemo, da "tako 
in tako uporabil med-dimenzionalni portal in to pojasnjuje, zakaj ...". Podrobno razložimo 
delovanje samega portala. 
 
Nekateri tudi menijo, da drugih virov ne bi smeli poslušati. Mi pravimo: prisluhnite vsem in s svojo 
glavo povežite vse skupaj. Mi dajemo moč in osvobajamo misli, drugi pa lovijo v pasti in poskušajo 
vse normalizirati, da bi vas prilagodili pripovedi. 
 
Gosia: Da. In še eno vprašanje: Kako prepoznate, ali je nekaj iz CIA? Kajti da, ljudi opozarjamo, 
toda kakšne namige jim lahko damo, da bodo lahko razločili, kdaj nekaj prihaja od Cie? Nekaj 
značilnosti same informacije? 
 
Robert: Predstavljam si vse, kar je v skladu z uradno pripovedjo. 
 
Gosia: Želela bi nekaj bolj konkretnega. Nekaj več namigov. Če obstajajo. Kajti v uradni pripovedi 
je marsikaj. In nekatere stvari so resnične, nekatere pa ne. Kako prepoznati stvari, ki niso 
resnične? 
 
Yazhi: Sprejmemo resnične stvari. Toda ni načina, kako bi lahko ugotovili, ali je nekaj resnično ali 
ne. Ne obstaja. Lahko le poskušate razumeti, kolikor lahko, se informirati s poslušanjem VSEH 
virov informacij in šele nato si ustvariti svojo lastno posebno predstavo o tem, kaj je za vas 
resnično in kaj ne, vedno z namenom, da brez navezanosti opustite določen model resničnosti, 
če se pojavi boljši model, ki ga bo nadomestil, in ta boljši model naj se pojavi le v glavi vsakega od 
vas in nikoli od avtoritet. Vključno z mano. 
 
Če obstaja namig? Čeprav to ni povsem zanesljiv namig, bo to, kar bodo povedali, imelo podton 
razosebljanja ljudi, siljenja, da nečemu sledijo, prav tako se bo ujemalo z agendami, za katere je 
znano, da so CIA, kot so spol, globalno segrevanje ali cel dolg seznam NWO stvari. Vse, kar jih 
prisili, da svoje upe prenesejo na zunanjega rešitelja. Vse, kar jim daje občutek, da nimajo nadzora 
nad svojim življenjem, vse, kar jim daje občutek, da spadajo v determinizem. Predvsem pa je 
najbolj neposreden namig to, da sledi sprejetim normam strokovnih "avtoritet" in gre z roko v 
roki z dobro opredeljenimi agendami. 
 
Tudi oni ne bi smeli slediti nam, slediti bi morali le sami sebi. Lahko pa se sami odločijo, koga bodo 
najbolj poslušali in koga ne bodo poslušali. Z absolutnega vidika je koristno poslušati katoliško 
mašo. Toda z vidika omejenega časa je bolje določiti prednostne naloge. 
 
Kajti v tem omejenem času se zgodi tole: da je človek vsota tistega, kar posluša. To pomeni, da je 
vsaka oseba rezultat zunanjih vsebin, ki jih posluša (YouTube, knjige, revije, oddaje, filmi ter 
mnenja prijateljev in družine). Vi ste povprečje vsega tega. Pazite, kaj uživate, saj to oblikuje vaš 
um. 


